
  
   

Hej! 

Förbundsstyrelsens Bihälsokommitté kommer under mandatperioden primärt att jobba mot att få 

den nya djurhälsolagstiftningen 2021 att bli så bra som möjligt för oss biodlare. För att få ett så brett 

perspektiv som möjligt avser kommittén att använda distriktens kompetens i arbetet. Vi önskar att 

du tar dig lite tid och försöker ge oss din uppfattning i nedan punkter.  

Vi kan nog räkna med att reglerna kommer att likna de nya som gäller från maj detta år. Men om vi 

kan påvisa brister som äventyrar bihälsa är det viktigt att vi kan framföra det under arbetet. 

1. Hur upplever ni att tillämpningen av Jordbruksverkets nya föreskrifter har fungerat?  

 Vad har fungerat bra, respektive dåligt? 

 Har ni upptäckt något som direkt missgynnar god bihälsa i reglerna? 

 Vad vill ni speciellt att förbundet ska föra fram i arbetet runt den nya 

bilagstiftningen? 

 Hur kan ”godkänd biodlare” utvecklas? Ut- och vidareutbildning, mm.  

2. Hur ser ni på den framtida uppgiften som Bitillsynsman?  

 Vilken kompetens behövs i länet, kommunen, delen av kommunen? Vi tänker inte på 

förbundets arbete utan myndigheterna? Hur ska Bitillsynsmannens uppdrag 

utvecklas? 

3. Med ett nationellt biregister, vad tycker ni är viktigt att framföra till Jordbruksverket? (Om vi 

utgår från att det blir ett öppet och offentligt register. Det är vad som föreslås i flera andra 

länder.) 

 Vilka funktioner eller förmåner är det viktigt att få med?  

 Hur ska vi få många att frivilligt anmäla sina uppställningsplatser? Och avanmäla 

uppställningsplats?  

4. Finns det något annat runt bihälsa som ni vill föra fram? Passa på nu.  

 

 

Svar till: goteborg.bohuslan.distrikt@gmail.com 

Sammanställare av svar ifrån biodlarna inom distriktet: 

Sveriges Biodlares Riksförbund - Göteborgs och Bohusläns Distrikt 

Bihälsokommitténs sammankallande: Björn Dahlbäck 

Tack för att du tar dig tid! 


